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Protokół Nr XXXV/2022 

Rady Powiatu Sejneńskiego 

z dnia 31 stycznia 2022 r. 

 

Obrady XXXV Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego rozpoczęły się o godz. 930,  

a zakończyły się o godz. 1045. Odbyły się w sali Ośrodka Kultury w Sejnach,  

ul. 1 Maja 17.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad.  

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Sejneńskiego –  

Pan Ryszard Grzybowski. Przewodniczący Rady powitał przybyłych na XXXV Sesję Rady Radnych 

Powiatu oraz Gości. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad XXXV Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego, 

na 15 – osobowy skład Rady, obecnych 13 Radnych.  

Nieobecni:  

- Pani Jolanta Malinowska – Wiaktor – Wiceprzewodnicząca Rady 

- Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński.  

 

- lista obecności Radnych (zał. nr  1), 

- lista obecności Gości (zał. nr  2). 

 

Pan Ryszard Grzybowski  - Przewodniczący Rady Powiatu poinformował zebranych, że Sesja 

jest nagrywana, poinformował również, że nagranie zostanie umieszczone w BIP oraz na stronie 

internetowej Powiatu Sejneńskiego. 

 

Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński wniósł  o uzupełnienie porządku obrad o punkt: 

Sprawozdanie Starosty Sejneńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 rok.  

 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poinformował również, że na posiedzeniu 

Komisji zdecydowano, aby z porządku dzisiejszych obrad Sesji usunąć punkt – podjęcie uchwały w 

sprawie wysokości diet radnych.  

 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o 

uzupełnienie porządku obrad o Sprawozdanie Starosty Sejneńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 rok oraz usunięcie z porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w 

sprawie wysokości diet radnych.  

W głosowaniu udział brało 13 Radych: 13 głosów „za”, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było.  

 

Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie.  

Zestawienie głosowań – zał. nr 3.  
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Nowy porządek obrad: 

 

1.         Otwarcie obrad.  

2. Wystąpienie zaproszonych Gości.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr XXXIV/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 21 grudnia 2021r.  

4. Informacja Starosty Sejneńskiego z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu.  

5. Interpelacje i zapytania radnych.   

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Sejneńskiego oraz 

poszczególnych jej komisji  na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Sejneńskiego na lata 2022 -2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 w Sejnach,  

ul. Łąkowa 1, 16-500 Sejny.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej na świadczenie usług, 

polegających na realizacji powiatowych przewozów osób o charakterze użyteczności 

publicznej na liniach komunikacyjnych, przebiegających na obszarze Powiatu Sejneńskiego 

na 2022 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Specjalistycznemu 

Psychiatrycznemu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Suwałkach. 

12. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których Powiat Sejneński 

jest organem prowadzącym. 

13. Informacja o funkcjonowaniu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu 

Sejneńskiego w 2021 roku. 

14. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Sejneński za 2021 rok.  

15. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego za 2021 rok. 

16. Sprawozdanie Starosty Sejneńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

2021 rok.  

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

18. Wolne wnioski i oświadczenia.  

19. Zamknięcie obrad.  

 

W głosowaniu nad przyjęciem nowego porządku obrad udział brało 13 Radnych: 13 głosów 

„za”, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 2. Wystąpienie zaproszonych Gości.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz przedstawił informacje dot. tworzonej Strategii Rozwoju Powiatu 

Sejneńskiego na lata 2021 – 2027. Projekt Strategii został przygotowany, łącznie z uzgodnieniami z 

odpowiednimi instytucjami.  W ramach tworzenia Strategii odbyły się 3 spotkania z interesariuszami i 
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w ten sposób uzyskano klucz do opracowania pierwotnej diagnozy społecznej. W momencie 

aplikowania o środki EFRR oraz PROW niezbędne jest odniesienie się do dokumentu planistycznego 

lub strategicznego jakim jest Strategia Rozwoju Powiatu Sejneńskiego. W Strategii ujęto cele 

horyzontalne,  rewitalizacyjne i wszystkie inne związane z kwestiami realizacji funduszy na 

perspektywę 2021-2027. Pan Jurkiewicz podziękował wszystkim, którzy uczestniczyli w spotkaniach w 

ramach tworzenia Strategii. Gminy Powiatu Sejneńskiego również zaufały tej firmie i zleciły 

opracowanie swoich strategii, co daje gwarancję komplementarności dokumentów. Kolejna 

perspektywa finansowa przeznacza duże środki finansowe na infrastrukturę drogową, wodno – 

kanalizacyjną i na odnawialne źródła energii. Wszystkie te elementy znalazły się w Strategii Rozwoju 

Powiatu Sejneńskiego.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo, tu należy podkreślić ogrom 

pracy, która została włożona, to rzeczywiście 224 strony takiego opracowania, to jest no dużo i tak 

jak tutaj Pan powiedział będzie to potrzebne przy pozyskiwaniu naszych środków dla naszego 

powiatu. Z tego opracowania można dowiedzieć się  dużo więcej rzeczy ciekawych, których wcześniej 

może nikt nie zwrócił uwagi. Jest tylko, pewnie jakiś tu błąd się  zakradł, bo na stronie 85, jakby Pan 

mógł rzucić okiem, jest tam wykaz obiektów zabytkowych zlokalizowanych na terenie Powiatu 

Sejneńskiego i jest tam taka miejscowość w Gminie Sejny, których nie znam, miejscowość. Tak, to jest 

miejscowość Bierżynie. Nie wiem, znaczy nie znam takiej miejscowości, a bym ciekaw był, gdzie takie 

coś”.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz wyjaśnił, że materiał był weryfikowany z Powiatem. 

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Dobrze, to dziękuję za odpowiedź”.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz dodał, że ta miejscowość w nazewnictwie obecnie nie występuje, ale jako 

nekropolia funkcjonuje.  Jest to nazwa dawna.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Obecna, jaka jest nazwa obecna?” 

 Pan Andrzej Jurkiewicz – to jest wieś Łumbie.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Rozumiem, teraz już rozumiem I jeszcze strona 133, jakby Pan mógł 

rzucić okiem,  133 jest tam drogi publiczne, to jest tabela 33, drogi publiczne na terenie powiatu. I 

tam jest taki wykres drogi powiatowe według typu nawierzchni. Wcześniej w akapicie pisze, że mamy 

na naszym powiecie 272 km dróg, a tam jest tak, drogi powiatowe o nawierzchni twardej 212, w roku 

19, twarde ulepszone 204 i gruntowe i razem daje to 400 prawie 500  km, więc skąd taki są cyfry?”. 

 Pan Andrzej Jurkiewicz wyjaśnił, że to również było konsultowane z Panem Polensem. Jeśli jednak 

wymaga to korekty, firma się tym zajmie. Pan Jurkiewicz zwrócił się do Pana Radnego o informacje, w 

jakiej kwestii kwestionuje zapisy. 

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Znaczy długość dróg, strona 133,  wcześniej napisane jest, że na terenie 

Powiatu jest, Powiatowy Zarząd Dróg w Sejnach zarządza siecią dróg o łącznej długości 272,494 km”.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz wyjaśnił, że tabela 33 opisuje drogi publiczne na terenie powiatu – gminne 

i powiatowe łącznie.  
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 Pan Piotr Alszko – Radny: „Tylko że tutaj jest drogi powiatowe według typu nawierzchni i to jest 

tak: nawierzchni twardej  212, o nawierzchni twardej ulepszonej 204 i gruntowej 60, to daje razem 

daje to prawie 500 km. Gminne są  219, ulepszonej 218, gruntowe  958”.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz wyjaśnił, że tabela jest podzielona na dwie części: drogi gminne i drogi 

powiatowe.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „No to sumie daje nam prawie 1000 km, więcej 1500. Proszę też zwrócić 

na to uwagę. Gminne są oddzielnie, powiatowe są oddzielnie”.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz powiedział, że skonsultuje jeszcze tą sprawę z Panem Polensem.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Dziękuję”.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady zauważył, że może część tych dróg mieści się w 

dwóch kategoriach i dlatego tak są policzone.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz podziękował za poświęcony czas na analizę strategii.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Tak chcę tylko dodać, że  drogi gminne są oddzielnie, drogi powiatowe 

są oddzielnie.  Także tu dla Pana Przewodniczącego gwoli ścisłości”.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz dodał, że jeśli jest taka potrzeba, to może udzielić odpowiedzi na pytania, 

nawet w formie pisemnej. 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady podziękował Panu Andrzejowi Jurkiewicz za 

przygotowanie strategii.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz złożył zebranym najlepsze życzenia na 2022 rok.  

 Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński wyjaśnił, że poprzednia Strategia kończyła się na 

roku 2021 i dlatego należało sporządzić nową. Strategia pozwoli na aplikowanie o środki zewnętrzne.  

 Pan Andrzej Jurkiewicz podziękował pracownikom za udostępnianie i przygotowywanie 

materiałów, szczególnie Pani Henryce Pawlukanis. Podziękował również wszystkim Radnym, którzy 

angażowali się w proces konsultacji społecznych i ankietyzacji.  

Ad. 3. Przyjęcie Protokołu Nr XXXIV/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 21 grudnia 2021r.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poinformował, że w ustawowym terminie uwagi 

do protokołu nie wpłynęły.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, nie wiem dlaczego Pan 

Przewodniczący mówi,  że nie wpłynęło, została zgłoszona uwaga, uwagi do protokołu 29 stycznia, 

czyli 2 dni temu i uważam, że wpłynęło w terminie. Dzisiaj jest 31, czyli 2 dni wcześniej”.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przypomniał, że ustalone było, aby uwagi 

wpływały w dniu robocze, wtedy gdy pracuje biuro. Dodał, że w rozmawiał już z Panem Sekretarzem i 

Panem Starostą ażeby ten problem rozwiązać i nie było wątpliwości co do wpływania uwag do 

protokołu.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „To coś się zmieni jakoś prawo, będzie nowe ustanowione do tego 

czasu? Bo ja tego nie rozumiem”. 
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 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady dodał,  że w stosownym terminie zostaną 

przedstawione propozycje zmian do statutu.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „Uważam, że uzupełnienie i doprecyzowanie zapisów do protokołu 

wpłynęło w terminie. Dziękuję”.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady powiedział, że nie jest to zgodne ze 

statutem. Postaramy się, aby było to unormowane i żeby z tym problemem się więcej nie borykać.  

  W głosowaniu nad Protokołem Nr XXXIV/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 21 grudnia 

2021 r. udział brało 13 Radnych: 11 głosów „za”, 1 głos wstrzymujący się, 1 głos przeciw.    

 

 Protokół Nr XXXIV/2021 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 21 grudnia  2021 r. został przyjęty 

większością głosów.   

 

 Uwagi do protokołu, które wpłynęły z uchybieniem terminu /zał. nr 4/. 

  Ad. 4. Informacja Starosty Sejneńskiego z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu.  

 Pan Antoni Baudzis – Wicestarosta Sejneński przedstawił informację z działalności międzysesyjnej 

Zarządu Powiatu Sejneńskiego za okres od dnia 21 grudnia 2021 r. do dnia 31 stycznia 2022 r.  

 W wymienionym okresie odbyły się trzy posiedzenia Zarządu (30.12.2021 r., 21.01.2022 r., 

31.01.2022 r. ) 

Oprócz bieżącej pracy w Urzędzie: 

 

21.12.2021 r. 

- spotkanie opłatkowe z uczestnikami WTZ w Sejnach (Pan Starosta, Pan Wicestarosta) 

 

22.12.2021 r.  

- odbiór czeku na realizację zadań związanych z zarządzaniem kryzysowym – Lipsk (Pan Starosta) 

 

27.12.2021r .  

- podpisanie umowy na realizację zadań związanych z zarządzaniem kryzysowym w UMWP Białystok 

(Pan Starosta) 

 

29.12.2021 r.  

- udział w Zgromadzeniu Związku Powiatów Województwa Podlaskiego  (Pan Starosta)  

 

30.12.2021 r.  

- posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego  

 

10.01.2022 r.  

- spotkanie dotyczące dróg transgranicznych PL-LT z przedstawicielami Ministerstwa Polski   

 

11.01.2022 r.  

- posiedzenie Rady Społecznej SP ZOZ w Sejnach (Pan Starosta) 
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- przekazanie dla Policji w Sejnach sprzętu zakupionego z Programu Funduszu Kryzysowego Fundusz 

Marszałka Województwa Podlaskiego (Pan Starosta, Pan Wicestarosta) 

 

12.01.2022 r.  

- spotkanie online ws. Interreg VI-A Litwa – Polska 2021-2027 (Pan Wicestarosta) 

 

14.01.2022 r.  

- spotkanie online z przedstawicielami Ministerstwa Infrastruktury Polski i Litwy dot. połączeń 

transgranicznych (Pan Starosta, Pan Wicestarosta) 

- udział w Zjeździe Oddziału Powiatowego Związku OSP RP w Sejnach (Pan Starosta) 

  

18-19.01.2022 r.  

- udział w posiedzeniu Związku Powiatów Województwa Podlaskiego – Augustów (Pan Starosta) 

- spotkanie z Konsulem RL Panem Genadijus Mackelis (Pan Starosta, Pan Wicestarosta) 

 

20.01.2022 r.  

- konferencja  online ws. Polskiego Ładu (Pan Starosta) 

- Powiatowa Rada Rynku Pracy w Sejnach (Pan Wicestarosta) 

 

21.01.2022 r.  

- posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego  

- udział w konferencji EKR, Posła do Parlamentu Europejskiego Pana Krzysztofa Jurgiela i Posła na 

Sejm RP Pana Kazimierza Gwiazdowskiego (temat konferencji: Tworzenie Lokalnych Partnerstw 

Wodnych (LPW) w województwie podlaskim  – szansa czy zagrożenie  na wzmocnienie racjonalnej 

gospodarki wodnej, Europejski Zielony Ład – zagrożenia dla Polski, Przyszłość obszarów wiejskich do 

2040 roku – komunikat KE, Krajowy Plan Strategiczny) 

22.01.2022 r.  

- udział w obchodach 159 Rocznicy Powstania Styczniowego (Pan Starosta, Pan Stanisław Kwaterski) 

25.01.2022 r.  

- udział w Walnym Zgromadzeniu GSW w Puńsku (Pan Wicestarosta) 

27.01.2022 r.  

- posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku (Pan Starosta, Pan Wicestarosta) 

28.01.2022 r.  

- udział w Sesji Rady Gminy Sejny (Pan Starosta, Pan Stanisław Kwaterski) 

31.01.2022 r.   

- posiedzenie Zarządu Powiatu Sejneńskiego 

- Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych 

-XXXV Sesja Rady Powiatu Sejneńskiego  
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 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady uzupełnił, że w rocznicy Powstania 

Styczniowego wzięła też udział Pani Radna Anna Siebert, Pan Przewodniczący oraz Pan Radny 

Stanisław Kwaterski. W Sesji Rady Gminy Sejny uczestniczył Pan Starosta wraz z Panem Radnym 

Stanisławem Kwaterskim. W konferencji w Białymstoku wzięła udział Pani Radna Anna Siebert.  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych.   

Pan Piotr Alszko – Radny: „Panie i Panowie Radni mam jedno zapytanie. Na podstawie § 22 

Statutu Powiatu Sejneńskiego składam następujące zapytanie. Mieszkańcy przekazali do Starostwa 

Powiatowego w Sejnach podpisaną wieloma podpisami  petycję w sprawie uwzględnienia podczas 

remontu drogi powiatowej Berzniki - Giby ścieżki rowerowej na tej trasie. Pytanie, czy wniosek 

przebudowy i remontu w programie wsparcia finansowego dotyczący odcinka drogi powiatowej Nr  

1177 B Berzniki- Bierżałowce - Giby obejmuje też budowę ścieżki rowerowej. Dziękuję”.  

Zapytanie – zał. nr 5. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Sejneńskiego oraz 

poszczególnych jej komisji  na 2022 rok. 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 13 Radnych: 

 

za przyjęciem uchwały   - 13 głosów, 

przeciw    -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                - 0 głosów. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXXV/186/2022 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 31 

stycznia 2022 r. w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Sejneńskiego oraz poszczególnych jej 

komisji  na 2022 rok /zał. nr 6/. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2022 rok. 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 13 Radnych: 

 

za przyjęciem uchwały   - 13 głosów, 

przeciw     -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                - 0 głosów. 
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 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXXV/187/2022 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 31 

stycznia 2022 r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2022 rok /zał. nr 7/. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Sejneńskiego na lata 2022 -2027. 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 13 Radnych: 

 

za przyjęciem uchwały                 - 13 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                  - 0 głosów. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXXV/188/2022 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 31 

stycznia 2022 r. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Sejneńskiego na lata 

2022 -2027/zał. nr 8/. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 w Sejnach,  

ul. Łąkowa 1, 16-500 Sejny.  

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przypomniał, że szkoła ta od dłuższego czasu nie 

funkcjonuje; poprosił o uwagi do projektu uchwały omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 13 Radnych: 

 

za przyjęciem uchwały                 - 12 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                  - 1 głos. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXXV/189/2022 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 

31 stycznia 2022 r. w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej Nr 2 w Sejnach,  

ul. Łąkowa 1, 16-500 Sejny /zał. nr 9/. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej na świadczenie usług, 

polegających na realizacji powiatowych przewozów osób o charakterze użyteczności publicznej na 

liniach komunikacyjnych, przebiegających na obszarze Powiatu Sejneńskiego na 2022 rok. 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 13 Radnych: 
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za przyjęciem uchwały                 - 13 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                  - 0 głosów. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXXV/190/2022 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 

31 stycznia 2022 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej na świadczenie usług, 

polegających na realizacji powiatowych przewozów osób o charakterze użyteczności publicznej na 

liniach komunikacyjnych, przebiegających na obszarze Powiatu Sejneńskiego na 2022 rok/zał. nr 10/. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Specjalistycznemu 

Psychiatrycznemu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Suwałkach. 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 13 Radnych: 

 

za przyjęciem uchwały                 - 13 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                 - 0 głosów. 

 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr XXXV/191/2022 Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 

31 stycznia 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Specjalistycznemu Psychiatrycznemu 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Suwałkach /zał. nr 11/. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 

organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których Powiat Sejneński jest 

organem prowadzącym. 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do projektu uchwały 

omówionej na posiedzeniu Komisji.  

Uwag nie wniesiono.    

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 13 Radnych: 

 

za przyjęciem uchwały                 - 9 głosów, 

przeciw                   -  4 głosów, 

wstrzymało się od głosu                 - 0 głosów. 

 

 Imienny wykaz głosowania – zał. nr 12. 

 Radni zgłaszają, że błędnie zagłosowali.  
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Pan Piotr Alszko – Radny: „Panie i Panowie Radni wnoszę o reasumpcję głosowania”. 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie w sprawie wniosku 

Radnego Pana Piotra Alszko o  reasumpcję głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów 

publicznych, dla których Powiat Sejneński jest organem prowadzącym.  

W głosowaniu udział  brało 13 Radnych:  

za przyjęciem wniosku                 - 13 głosów, 

przeciw                   -  0 głosów, 

wstrzymało się od głosu                  - 0 głosów. 

 

 Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 Głosowanie nad przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie organizacji wspólnej 

obsługi jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których Powiat 

Sejneński jest organem prowadzącym.  

W głosowaniu nad projektem uchwały udział brało 13 Radnych: 

 

za przyjęciem uchwały                 - 0 głosów, 

przeciw                   -  13 głosów, 

wstrzymało się od głosu                  - 0 głosów. 

 

 W wyniku głosowania uchwała nie została podjęta.  

Ad. 13. Informacja o funkcjonowaniu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu 

Sejneńskiego w 2021 roku. 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do informacji o 

funkcjonowaniu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie Powiatu Sejneńskiego w roku 2021 

przedstawionej na posiedzeniu Komisji.  

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Ad. 14. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Sejneński 

za 2021 rok /zał. nr 13/.  

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do 

sprawozdania przedstawionego na posiedzeniu Komisji.  

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Ad. 15. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego za 2021 rok /zał. nr  

14, 15,16/ 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do sprawozdań 

przedstawionych na posiedzeniu Komisji.  



11 
 

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Ad. 16. Sprawozdanie Starosty Sejneńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

2021 rok.  

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do 

sprawozdania przedstawionego  na posiedzeniu Komisji.  

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Ad. 17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź na interpelacje i 

zapytania Pana Piotra Alszko – Radnego z dnia 21.12.2021 r. 

Odpowiedź na interpelacje i zapytania – zał. nr 17. 

Ad. 18. Wolne wnioski i oświadczenia.  

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady odczytał opinie prawną radcy prawnego na 

prośbę Pana Radnego Piotra Alszko złożoną na ostatniej Sesji, dotyczącą ważności podjęcia uchwały 

na XXXIII Sesji Rady Powiatu. Analiza dokumentów przez radcę prawnego nie wskazuje na 

wystąpienie nieprawidłowości, które miałyby wpływ na ocenę legalności uchwały /opinia prawna – 

zał. nr 18/. 

Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przypomniał, że mieszkańcy wsi Frącki złożyli 

do Rady Powiatu pismo dotyczące uciążliwej działalności gospodarczej prowadzonej w miejscowości 

Frącki. Pan Przewodniczący poinformował o odpowiedziach, które w tej sprawie wpłynęły do biura: 

-  pismo Posła na Sejm RP Pana Stefana Krajewskiego informujące o przekazaniu pisma 

mieszkańców do WIOŚ, jako organu, w przekonaniu Pana Posła, który posiada wszelkie kompetencje 

do podjęcia odpowiednich kroków, aby ów problem rozwiązać 

 - pismo PUW w Białymstoku przekazujące pismo mieszkańców do KWPSP w Białymstoku, do 

WINB w Białymstoku oraz do RDOŚ jako organom właściwym do zajęcia stanowiska odnośnie 

poruszanych w wymienionym piśmie kwestii 

- pismo UMWP w Białymstoku informujące, że organ dwukrotnie w 2015 i 2021 

przeprowadził kontrolę pod kątem możliwości naruszenia przepisów o ochronie przyrody w związku z 

położeniem nieruchomości w Obszarze Chronionego Krajobrazu. W ramach tych analiz 

przeprowadzono również wizję terenową, w wyniku której nie stwierdzono, aby zakazy zostały 

złamane.  

- pismo WIOŚ Białystok informujące o tym, że od 2015 roku wielokrotnie jednostka 

przeprowadzała kontrole przedmiotowego obiektu. Stwierdzono, że działalność powoduje 

uciążliwość okolicznym mieszkańcom, związaną przede wszystkim z użytkowaniem rębaków, co 

powoduje hałas oraz pylenie. W dniach 05-18.05.2016 r. wykonano kontrolne pomiary hałasu 

pochodzącego z pracy rębaków. Wydano zarządzenie nakazujące podjęcie prac zmierzających do 

ograniczenia hałasu przenikającego do środowiska. Przedsiębiorca poinformował, że ograniczy czas 

pracy urządzeń rozdrabniających drewno. WIOŚ wystąpił do Starosty Sejneńskiego o wydanie decyzji 

o dopuszczalnym poziomie hałasu przenikającego do środowiska, efektem było wydanie decyzji z 
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dnia 16.06.2016 r. – ustalającej dopuszczalny poziom hałasu na 50dB, a także wskazującej czas pracy 

rębaków od poniedziałku do piątku w godzinach 7.00-15.00. Aktualnie Delegatura WIOŚ w Suwałkach 

przeprowadziła kontrolę  u przedsiębiorcy w zakresie działalności prowadzonej we wsi Frącki. 

Oględziny przeprowadzone w dniu 4.01.2022 r. nie wykazały działalności w tym obiekcie. Delegatura 

WIOŚ w Suwałkach nadal będzie miała nadzór  nad działalnością prowadzoną we Frąckach i w 

przypadku stwierdzenia uciążliwości będzie podejmowała  stosowne działania wynikające z 

obowiązujących przepisów, będących w kompetencji Inspekcji Ochrony Środowiska.   

Pan Piotr Alszko – Radny: „Szanowni Państwo ja chciałbym tylko uzyskać jeszcze, bo mam 

opinię prawną kancelarii prawnej, ale  brakuje dokumentu, ponieważ nie mam pisma skierowanego 

do kancelarii, więc prosiłbym o uzupełnienie tego, ponieważ nie wiem, nie otrzymałem tego, mam 

tylko opinię, natomiast nie mam zapytania do kancelarii prawnej, więc proszę, to dołączyć”.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący rady poprosił o uszczegółowienie, o jakie pismo Pan 

Radny prosi?  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „No kancelaria prawna wydała  opinię  na podstawie jakiegoś pisma, tak 

mi się wydaje, więc proszę te pismo mi przedstawić. O co była pytana kancelaria prawna, chciałbym  

pismo, które zostało skierowane do kancelarii prawnej. Dziękuję”.  

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady wyjaśnił, że był przesłany wyciąg z protokołu.  

 Pan Piotr Alszko – Radny: „To proszę to dołączyć do tego pisma”. 

 Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady przekaże wyciąg z protokołu.   

  Ad. 19. Zamknięcie obrad.  

  Pan Ryszard Grzybowski – Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Sesji wypowiadając 

słowa „Zamykam obrady XXXV Sesji Rady Powiatu Sejneńskiego”. 

 Zgodnie ze Statutem Powiatu Sejneńskiego Protokół zawiera streszczenia wystąpień oraz treść  

wypowiedzi. Przebieg Sesji zawarty jest na nagraniu  Sesji Rady Powiatu. Nagranie udostępnione jest 

na stronie internetowej Powiatu Sejneńskiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  

 

                     Sporządziła:                                             Przewodniczył: 

              Katarzyna Mikłaszewicz                           Ryszard Grzybowski  

 

 


